



Expression of Interest (First Phase – Pre-Oualification Only)

دعوة للتعبير عن الاهتمام (مرحلة اولى – الترشيح المسبق فقط)

Norwegian Refugee Council (NRC), an international humanitarian organization based in Damascus, invites reputable contractors and companies to participate in the below Expression of Interest:

Rehabilitation Projects, Supply and Installation of Various Equipment and Materials in Multiple Governorates Across Syria:

- 1) LOT 1: Rehabilitation/Maintenance Works of Solar Street Lighting Systems in Aleppo Governorate and Rural Idleb
- 2) LOT 2: Rehabilitation Works of Approximately 6 Water Networks in Different Areas in Homs and Hama Governorates
- 3) LOT 3: Provision and Delivery of Schools Furniture in Multiple Governorates in Syria

Tender Ref No: NRC/SYRIA/2025/EOI-PQ-CONS 01

يدعو المجلس النرويجي للاجئين، وهو منظمة إنسانية دولية مقرّها في دمشق، الشركات ذات السمعة الطيبة للمشاركة في دعوة للتعبير عن الاهتمام التالية: مشاريع إعادة التأهيل وتوريد وتركيب مختلف المعدات والمواد في عدة محافظات في سورية:

- 1) المجموعة 1: أعمال إعادة تأهيل/صيانة أنظمة إنارة الشوارع بالطاقة الشمسية في محافظة حلب وريف إدلب
- 2) المجموعة 2: أعمال إعادة تأهيل ما يقارب من 6 شبكات مياه في مواقع مختلفة ضمن محافظتي حمص وحماة
 - 3) المجموعة 3: توريد وتسليم أثاث مدرسي في عدة محافظات داخل سوريا

الرقم المرجعي للمناقصة: NRC/SYRIA/2025/EOI-PQ-CONS-01

Interested Bidders can obtain the electronic link to the full package of the requested tender in Arabic & English Languages starting from Sunday 11th May 2025 by clicking at the following link:

يمكن للعارضين المهتمين الحصول على الرابط الالكتروني للنسخة الكاملة من وثائق المناقصة المطلوبة باللغتين العربية والإنكليزية ابتداءاً من يوم الأحد 11 أيار 2025 عن طريق النقر على الرابط التالي:

https://etbsystem.no/ClientTrans/Download?ID=0KRD6aRJ9c0%3d

Financial Offers will be requested from Pre-qualified Bidders at a later.

سيتم طلب العروض المالية من العارضين المؤهلين في مرحلة لاحقة.

Deadline for submitting offers: Sunday 01st June 2025, at 12:00 pm in Damascus Time (GMT +3).

تاريخ ووقت اغلاق المناقصة: يوم الأحد 01 حزيران 2025، في الساعة 12:00 ظهرا بتوقيت مدينة دمشق المحلى (+3 بتوقيت غربنيتش)